

東華三院賽馬會松朗安老綜合中心開幕典禮  
The Opening Ceremony of TWGHs Jockey Club  
Sunshine Complex for the Elderly



政務司司長張建宗GBS太平紳士（右八）、香港賽馬會慈善及社區事務執行總監張亮先生（左七）、馬陳家歡主席（右七）、董事局成員及一眾嘉賓主持開幕禮。

The Hon. CHEUNG Kin Chung, Matthew, GBS, JP (right 8), Chief Secretary for Administration, Mr. Leong CHEUNG (left 7), Executive Director of Charities and Community, The Hong Kong Jockey Club, Mrs. Katherine MA (right 7), the Chairman, Board Members and guests officiated at the Opening Ceremony.



「DARE! Youth Arts Fiesta」青少年藝術節  
DARE! Youth Arts Fiesta



民政事務局副秘書長羅志康太平紳士（第四行左十二）、馬陳家歡主席（第四行左十一）、董事局成員與一眾青年演出隊伍合照

A group photo of Mr. LO Chi Hong, JP (fourth row, left 12), Deputy Secretary for Home Affairs, Mrs. Katherine MA (fourth row, left 11), the Chairman, Board Members and youth performers



03  
2017

## 東華三院特殊學校聯校運動會 TWGHs Joint Special Schools Sports Day



TWGHs  
08/03/2017

在李添麟副主席（左）陪同下，學務委員會主任委員蔡榮星副主席（右）致送紀念品予主禮嘉賓香港智障人士體育協會主席陳毅宇先生（中）。

Accompanied by Dr. LEE Yuk Lun, JP (left), Vice-Chairman, Dr. TSOI Wing Sing, Ken (right), Vice-Chairman cum Chairman of the Education Committee, presented a souvenir to the Guest of Honour Mr. CHAN Ngai Yu, Patrick (centre), Chairman of Hong Kong Sports Association for Persons with Intellectual Disability.



## 東華三院慈善獎券抽獎 TWGHs Charity Raffle Draw



TWGHs  
09/03/2017



董事局成員與2016年度香港小姐亞軍劉穎鏞小姐（右八）及友誼小姐張寶兒小姐（左六）合照

A group photo of Board Members with Miss Tiffany LAU (right 8), 1st Runner-up of Miss Hong Kong 2016, and Miss Bowie CHEUNG (left 6), Miss Friendship of Miss Hong Kong 2016



「存為愛」生死教育博覽  
“Live to Love” Life and Death Exposition

TWGHs  
10/03/  
2017

03  
2017



▲ 馬陳家歡主席（左六）、食物及衛生局副局長陳肇始教授太平紳士（左七）、香港理工大學署理校長陳正豪教授（左八），連同董事局成員及高級職員一同舉行簡單而隆重的開幕儀式。

Mrs. Katherine MA (left 6), the Chairman, Prof. CHAN Siu Chee, Sophia, JP (left 7), Under Secretary for Food and Health, Prof. CHAN Ching Ho, Philip (left 8), Acting President of The Hong Kong Polytechnic University, Board Members and senior staff officiated at the Opening Ceremony.

東華三院獎學金頒獎典禮  
Presentation Ceremony of TWGHs Scholarship

TWGHs  
11/03/  
2017



▲ 名譽校監馬陳家歡主席（前排右四）、東華三院歷屆主席會獎學金委員會主席、東華三院顧問局成員暨乙亥年主席呂博碩太平紳士（前排左四）、東華三院王氏港建（國際）集團有限公司獎學金捐助人暨東華三院庚辰年主席王忠桐，BBS（前排左三）及董事局成員，與東華三院146周年獎學金得獎學生合照

A group photo of Mrs. Katherine MA (front row, right 4), the Chairman cum Honorary Supervisor; Mr. LUI Pok Shek, Willie, JP (front row, left 4), Chairman of the Committee of the Association of Chairmen of the Tung Wah Group of Hospitals Scholarships, Member of the TWGHs Advisory Board cum Chairman 1995/1996; Mr. Senta WONG, BBS (front row, left 3), Donor of TWGHs Wong's Kong King Int'l (Holdings) Ltd. Scholarship cum Chairman 2000/2001, Board Members and awardees of TWGHs 146th Anniversary Scholarship.